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Uprzejmie prosze o udzierenie informacji na jakim etapie jest postQpowanie
zwiqzane z inwentaryzaciq i kiedy nastqpi przekazanie kanalizacji sanitarnej
zlokalizowane j na t/2,, mini osiedlu Dziewiriska do wojew6dzkiego przedsiibiorstwa
Wodociqg6w i Kanalizacji we Wtociawku. W powy2szej sprawie wystqpowaiem
kilkakrotnie w tym i na sesji Rady Miasta W dniu 23.06.2016r.

Obecna wyeksploatowana siei kanalizacyjna wymaga przebudowy bqdl
modernizacji. Foniewai planowond w 2a77r. jest budowd nowej pieszo jezdni wraz
z chodnikami wzdlui ulicy Dziewitiskiej lr i budynku Dziewitiska rlb,Diiewinskd
9d araz parkingu koniecznie jest pod.iqcie dzioloti planistycznych i wykonawczyc!.t
przez MFW|K tak by nie bylo ta przeszkodg w budowie w/w prac drogowych,

Kopiq niniejszej interpelacji kieruje do prezesa MpwlK pana Radosfawa Zacharka
z uprzejmq pro6bq o udzielenie odpowiedzi czy w ramach rezerw inwestycyjnych jest
mo2liwoii wykona nia modern izacji ka nalizacji sanita rnej wzdlu2 budyn ku
Dziewi6skall je2eli UrzEd Miasta wroctawek przekaze w b/r kanarizaciq
przedsiqbiorstwu na majqtek. Deklaracje w tej sprawie na moje wystqpienie w
sprawie kanalizacji sanitarnej w ul. Dziewiiskiej 11zlo2yt pan prezes podczas obrad
Rady Miasta w dniu 23,06 2016r.nad wieloletnim planem rozwoju i modernizacji
urzqdzefi wodociqgowych i urzqdzeri kanarizacyjnych bqdqcych w posiadaniu
Miejskiego Przedsiqbiorstwa wodociqg6w i Kanalizacji sp6lka z o.o. we wtoclawku
na lata 2Ot6-2021,'

Z uwagi, i2 dla mieszkaic6w,,mini" osiedra Dziewiriska jest to bardzo wa2na
problematyka, poniewa2 od wielu lat zabiegaiq o jezdniq, chodniki i parking ijest
szansa by w 2017 roku ich marzenie siq zi(cito dlatego tak bardzo proszE o
uporzqdkowa nie ka na lizacji sanitarnej.

Liczq na pozytywne zalatr,rrienie rt/w problematyki.

uprzejmie proszq Pana prezydenta i prezesa MpwiK o udzielenie odpowiedzi.

Otrzymujq:

Pan Prezes Radostaw Zacharek Mpvl/iK

z powa2aniem


